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Ann Hussmann var fraværende. Anna deltog online.
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Keld orienterede om vedligeholdelsesplaner for trekanten. Der er indhentet tilbud fra Natur-byg på

samlet kr. 25.000,-. Keld indhenter tilbud hos lokale landmænd. Keld træffer beslutning om hvem

der får opgaven.

Otto orienterede om ansættelse af ny organist. Gethin Davies Jones er ansat og starter 15/5. Der

bliver hurtigst muligt udarbejdet ansættelseskontrakt. Løn og rammetid skal forhandles inden.

Birgitte SØhoel gennemgik vores foreløbige budgetter, der i indeværende år er opdelt for de 2

sogne samt i præstegårdskassen, der er fælles for pastoratet. Vores frie midler er beskåret med kr.

300.000,-, Budgettet afleveret 415 2021 kl. 20:10, blev godkendt.

Otto orienterede om oprettelse af et arbejdsmiljøudvalg i provstiet. Deres første opgave bliver at

udarbejde politikker vedr. vold og forebyggelse af vold. Lene Arp fra FØvling blev valgt som en af de

3 medlemmer.
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